

Regional Veterinarian/ Vétérinaire régional; vétérinaire régionale

Bring your veterinary science expertise and communication skills to this challenging role where you will contribute to meat hygiene and animal welfare in Ontario!

What can I expect to do in this role?

In this position you will have both regulatory and advisory responsibilities. You will:

- provide expert veterinary advice and support to a variety of internal and external partners
- support the provincial meat inspection system by providing advice, regulatory approvals, plant audits, interpretation of standards and regulations and the development and delivery of training for ministry staff, operators and stakeholders
- maintain current knowledge level by regularly reviewing pertinent veterinary and meat hygiene literature as related to zoonotic disease and meat hygiene

For more information and how to apply:

Please apply online, only, at www.ontario.ca/careers, quoting **Job ID 224598**, by **Tuesday, February 11th, 2025**. Please follow the instructions to submit your application.

If you require accommodation in order to participate in the recruitment process, please contact us at www.gojobs.gov.on.ca/ContactUs.aspx to provide your contact information. The Ontario Public Service is an inclusive employer. Accommodation will be provided in accordance with Ontario's *Human Rights Code*.

Apportez votre expertise en sciences vétérinaires et vos compétences en communication à ce rôle difficile où vous contribuerez à l'hygiène des viandes et au bien-être animal en Ontario!

Quelles seront mes fonctions dans ce poste?

Dans ce rôle, vous aurez des responsabilités réglementaires et consultatives. Vous devrez :

- fournir des conseils d'expert et un soutien vétérinaires à une variété de partenaires internes et externes;
- appuyer le système provincial d'inspection des viandes en fournissant des conseils, des approbations réglementaires, une interprétation des normes et des règlements, et en effectuant des vérifications des établissements ainsi que l'élaboration et la prestation d'une formation pour le personnel du ministère, les exploitants et les intervenants;
- tenir vos connaissances à jour en consultant régulièrement la documentation vétérinaire pertinente en ce qui concerne les zoonoses et l'hygiène des viandes.

Pour plus d'informtaion et Comment postuler:

Veillez postuler uniquement en ligne à l'adresse www.ontario.ca/careers, en indiquant le **numéro de concours 224598**, avant le **mardi 11 février 2025**. Veuillez suivre les instructions pour poser votre candidature.

Si vous avez besoin que l'on prenne des mesures d'adaptation liées à un handicap qui vous permettront de participer au processus de recrutement, veuillez cliquer sur [Pour nous joindre](#) et nous fournir vos coordonnées. L'équipe des services de recrutement communiquera avec vous dans les 48 heures.